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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty, 

Kultury i Zdrowia 

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 20 marca 2014r. 

 

 
W posiedzeniu komisji uczestniczyli: 

1. Janina Antczak - przewodnicząca 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada - członek 

4. Grażyna Gorzałka - członek 

5. Henryk Owczarek - członek 

6. Adam Leśnikowski - członek 

7. Józef Wąs – członek 

8. Zdzisław Bęben – członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór - Wójt 

2. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady 

3. Teresa Ściebura – Skarbnik Gminy 

4. Grażyna Makles - inspektor ds. obrony cywilnej i spraw wojskowych, informacji 

niejawnych i zarządzania kryzysowego 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja o podjętych przez Gminę działaniach zmierzających do pozyskania 

dodatkowych dochodów. 

3. Analiza wykonania dochodów i wydatków budżetowych za 2013 rok na podstawie 

sprawozdania Wójta: 

a) analiza wykonania dochodów budżetowych w podatkach: 

- od środków transportu 

- rolnym, leśnym i od nieruchomości, 

b) ocena budżetu pod kątem pozycji, w których budżet nie został wykonany. 

4. Analiza wykonania budżetu Gminy za 2013 r. w zakresie oświaty, kultury, sportu  

i zdrowia. 

5. Informacja dotycząca przygotowań do obchodów 75 rocznicy Bitwy pod Mokrą. 

6. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonała przewodnicząca Komisji Janina Antczak, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. W chwili otwarcia posiedzenia na Sali 

obecnych było 7 radnych. 

 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 7 radnych w tym: 
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◦ głosów „za”    - 7 

◦ głosów „przeciw”   - 0 

◦ głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. pkt. 2. 

Zastępca Wójta powiedział, że w 2013 roku zrealizowano następujące projekty: 
1. Promocja walorów turystycznych Gminy Miedźno poprzez druk map oraz folderów  

w czterech wersjach językowych, a także modernizacja strony internetowej Gminy 

Miedźno.  

2. Ochrona i poprawa stanu wód powierzchniowych i podziemnych na terenie Gminy 

Miedźno poprzez budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Radna Gorzałka zapytała, ile wybudowano oczyszczalni w ramach projektu. 

Wójt odpowiedział, że 77. 

3. Opracowano Program efektywności energetycznej z wykorzystaniem odnawialnych źródeł 

energii. 

Poinformował, że w ubiegłym roku został również złożony do „Małych projektów” wniosek pn. 

Zagospodarowanie  przestrzeni publicznej w miejscowości Miedźno, który uzyskał pozytywną 

ocenę w konkursie, ale nie zostały wybrany do dofinansowania przez Radę programową 

Stowarzyszenia Razem na wyżyny. 

W dalszej części przekazał informację, że w trakcie realizacji są następujące projekty: 

1. Odnowienie tablic informacyjnych przy ścieżce edukacyjno – historyczno – przyrodniczej  

w Gminie Miedźno.  

Dodał, że odnowione zostaną tablice przy ścieżce, która już istnieje. Zaznaczył, że do 

września br. projekt powinien zostać zrealizowany. 

2. Modernizacja budynku sportowego wraz ze sceną przy boisku sportowym im. Ludwika 

Bodziachowskiego. 
Zastępca Wójta oznajmił, że w trakcie oceny są następujące projekty: 

1. Jedz smacznie i zdrowo, który przewiduje szkolenie kulinarne dla pań z Koła 

Gospodyń Wiejskich w Miedźnie oraz zakup wyposażenia kuchni. 

2. Rekonstrukcja historyczna Bitwy pod Mokrą z września 1939 r. 

Radny Owczarek zapytał, jak wygląda sprawa rekonstrukcji. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że gmina oczekuje na odpowiedź Marszałka.  

Poinformował, że projekt pn. Panorama Bitwy pod Mokrą został wycofany z realizacji 

zgodnie z wnioskiem rady.  

3. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – plan gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Miedźno. 

Zastępca Wójta powiedział, że wkład własny gminy wyniósł 5.166,00 zł, a 

dofinansowanie 29.274,00 zł. 

W dalszej informacji powiedział, że w nowym okresie programowania planowane są 

następujące wnioski: 

1. Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Ostrowy nad Okszą – etap I. - budowa 

obejmowałaby ulicę Sosnową oraz Sportową w Ostrowach nad Okszą. Zaznaczył, że 

kosztorysy został zaktualizowane, ale na chwilę obecną nie ma pozwolenia na 

budowę. 

2. Budowa kanalizacji sanitarnej w Ostrowach nad Okszą (etap II ) – na kwotę ponad 10 

mln zł. 

3. Modernizacja oświetlenia drogowego na terenie Gminy Miedźno. 

4. Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej wraz z montażem instalacji 

solarnych. 

Radny Bęben zapytał, które obiekty użyteczności publicznej zostaną poddane 
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termomodernizacji. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że szkoła w Ostrowach nad Okszą i Mokrej, Agronomówka  

w Miedźnie, budynek byłej szkoły we Władysławowie. 

Radna Gorzałka zapytała, co z budynkiem byłej szkoły w Borowej. 

Wójt odpowiedział, że zwrócono się z wnioskiem do Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego w Kłobucku o zgodę na rozbiórkę. Dodał, że w wyniku oględzin budynku 

przeprowadzonego przez pracowników PINB  bez udziału pracowników gminy stwierdzono, 

iż budynek jest w dobrym stanie technicznym. Nadmienił, że mieszkańcy Borowej są za 

rozbiórką budynku. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że budynek byłej szkoły w Kołaczkowicach powinien 

być w pełni wykorzystany. 

Wójt powiedział, że przekształcenie budynku na mieszkania byłoby zbyt kosztowne. 

Radny Bęben powiedział, że na terenie gminy powinny też być mieszkania o niskim 

standardzie. Zapytał, kiedy termomodernizacja budynków użyteczności publicznej będzie 

przeprowadzona. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że projekt jest w perspektywie finansowej 2014 - 2020. 

Wójt dodał, że nie jest w stanie wskazać konkretnego terminu. 

Radna Gorzałka zapytała, czy jest ustalona kolejność wniosków, które będą realizowane  

w nowej perspektywie finansowej . 

Wójt odpowiedział, że nie ma. 

Radny Bęben powiedział, że zamiast montażu instalacji solarnych powinny być instalowane 

pompy ciepła. 

Radna Gorzałka zapytała o modernizację oświetlenia. 

Wójt odpowiedział, że środki na ten cel wycofano z subregionu i przeznaczono na budowę 

kanalizacji. Zostanie sporządzone opracowanie, które określi stan techniczny oświetlenia. 

Wnioski o modernizację oświetlenia będą składane do Narodowego Funduszu Ochrony 

Środowiska do programu Poprawa jakości powietrza. 

Radny Bęben powiedział, że Urząd Gminy Popów ma zainstalowaną pompę ciepła i sprawdza 

się ona. Dodał, że w najbliższym czasie pompa taka zostanie także zainstalowana  

w gimnazjum w Zawadach.  Powiedział, że należałoby się zastanowić nad taką instalacją  

w szkole w Miedźnie. 

Radny Owczarek powiedział, że na boisku w Miedźnie jest studnia, która wystarczyłaby do 

pozyskania ciepła. 

Wójt powiedział, że „w tym rozdaniu środków nie będzie gminy stać na realizację takich 

projektów”. Dodał, że Wójt Gminy Popów pozyskał środki  na instalację pompy ciepła  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Radna Gorzałka powiedziała, że można taką instalację założyć w jednej z jednostek  

i zobaczyć, jak będzie to funkcjonowało. 

 

Ad. pkt. 3 i 4. 

Informację na temat wykonania budżetu za 2013 rok przedstawiła Skarbnik. 

Poinformowała, że dochody zostały wykonane w 99%. Powiedziała, że podatek rolny od osób 

fizycznych został wykonany w 98,2%. Zaległości na dzień 31 grudnia 2013 r. wynoszą 

14.980,00 zł.  Podatek dochodowy od osób fizycznych został wykonany w 96,4%. Do 

budżetu gminy nie wpłynęły środki w kwocie 109.629,00 zł. Dodała, że zaległości z wynajmu 

mieszkań wynoszą 20.565,00 zł. Zakomunikowała, że zaległości w opłatach za 

gospodarowanie odpadami na 31 grudnia 2013 r. wynosiły 23.905,98 zł. 

Radny Bęben zapytał, czy zaległości w podatku rolnym są zaległościami bieżącymi, czy  

z poprzednich lat. 

Skarbnik odpowiedziała, że zaległości są bieżące i z poprzednich lat. 
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Radna Gorzałka stwierdziła, że najwięcej problemu jest w opłatach za gospodarowanie 

odpadami. 

Skarbnik powiedziała, że niejednokrotnie trzeba czekać na wpłacenie zaległości. 

Radna Gorzałka powiedziała, że  zgłaszała, iż oddała odpady segregowane i nie otrzymała 

worków na następne. 

Radny Zawada zapytał, czy współpraca z firmą odbierającą odpady poprawiła się. 

Skarbnik odpowiedziała, że firma została ukarana i potrącono jej 50.000,00 zł, ale właściciel 

firmy odwołuje się od kary. 

Wójt dodał, że prokuratura prowadzi w tej sprawie postępowanie. Naliczono karę w kwocie 

92.000,00 zł. Po odwołaniu się od decyzji naliczającej karę, właścicielowi firmy z kwoty tej 

umorzono 26.000,00 zł, a 50.000,00 zł potrącono z bieżących płatności. Ostatecznie 

właściciel firmy zapowiedział, że skieruje sprawę do sądu. Zakomunikował, że firma 

Prywatny Zakład Oczyszczania Miasta nie przekazuje odpadów na Regionalną instalację 

przetwarzania odpadów komunalnych w Sobuczynie i utylizuje je sama. Według właściciela 

firmy instalacja w Sobuczynie nie ma odpowiedniej mocy przerobowej. 

Radny Wąs zapytał o ważenie odpadów. 

Wójt odpowiedział, że kwestia ta nie została wpisana do postępowania przetargowego i nie 

można zobligować firmy do ważenia odpadów na terenie gminy. 

Radny Leśnikowski powiedział, że zgodnie z umową firma powinna oddawać odpady na 

Sobuczynę. 

Wójt powiedział, że firma nie wywiązuje się z umowy. Dodał, że mieszkańcy wrzucają do 

pojemników gorący popiół, a następnie wlewają do niego wodę. Po czym skarżą się, że np. 

pojemnik pęknął. Zakomunikował, że według wyroków sądowych mieszkaniec powinien sam 

zaopatrzyć się w pojemnik i worki na odpady. 

 

W dalszej części Skarbnik omówiła wydatki poniesione w 2013 roku. 

Poinformowała, że wydatki zostały wykonane w 89,28%. Wydatki na budowę kanalizacji nie 

zostały w pełni zrealizowane i będą poniesione w tym roku. Dodała, że ulica Majowa w 

Wapienniku nie została wykonana, ale inwestycja będzie zrealizowana w tym roku. Wydatki 

zaplanowane na plan zagospodarowania przestrzennego nie zostały wykonane w ubiegłym 

roku, ale będą poniesione w tym roku. Powiedziała, że wydatki na wypłaty z tytułu gwarancji 

i poręczeń w kwocie 208.500,00 zł nie zostały poniesione, bo Gminny Ośrodek Kultury 

spłacił kredyt w terminie. 

Radny Bęben powiedział, że zostały oszczędności w dziale 750 Administracja publiczna 

Rozdział 75022 Rady Gminy. W związku z tym stwierdził, że można by wykonać 

nagłośnienie na Sali sesyjnej. 

Radna Gorzałka stwierdziła, że znaczne oszczędności powstały w dziale 851 Ochrona 

zdrowia z realizacji „programu alkoholowego”. 

Wójt powiedział, że niewykorzystane zostały środki przeznaczone m. in. na obiady, świetlicę  

gimnazjalną w Miedźnie. 

Radna Gorzałka zasugerowała, że można było zmienić program i przeznaczyć środki na inny 

cel. 

 

Przewodnicząca Komisji zarządziła przerwę o godz. 12.50. 

Posiedzenie wznowiono o godz. 12.55 

 

Radny Tałajczyk przybył na posiedzenie komisji o godz. 12.57. 

 

Radna Gorzałka zapytała, czy w składzie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  (GKRPA) nie powinien być radny. 
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Wójt odpowiedział, że w pracach GKRPA nie powinien brać udział radny. 

 

 Ad. pkt. 5. 

Wójt poinformował, że wspólnie ze Starostą Minkiną zaprosili Metropolitę 

Częstochowskiego ks. arcybiskupa Wacława Depo na obchody 75 rocznicy bitwy pod Mokrą. 

Radny Owczarek zapytał, „jaki jest program Wójtowych obchodów. Czy są zmiany?” 

Wójt odpowiedział, że nie ma zmian. 

Radny Owczarek zapytał, czy Wójt organizuje imprezy towarzyszące obchodom. 

Wójt odpowiedział, że organizuje główne uroczystości. Dodał, że w uroczystości może wziąć 

udział Małopolski Klub Rekreacji i Turystyki Konnej z Krakowa (MKRiTK), ale bez koni. 

Radny Owczarek stwierdził, że „Wójta imprezy towarzyszące obchodom nie interesują”. 

 

Radny Leśnikowski opuścił posiedzenie komisji o godz. 13.20. 

 

Wójt powiedział, że nikt z nim na ten temat nie rozmawiał. Dodał, że MKRiTK działa na 

własną rękę, a mieszkańcy mogą przy tych obchodach organizować imprezy dodatkowe. 

Zakomunikował, że w zakresie rekonstrukcji bitwy i głównych uroczystości współpracuje  

z powiatem. 

Radny Owczarek zapytał, czy będzie powołany komitet do spraw organizacji obchodów 

bitwy pod Mokrą. 

Wójt odpowiedział, że komitet został już powołany. Zapytał, „który z radnych chce pracować 

w komitecie”. 

Radny Owczarek w sprawie ustanowienia dębu Hollaka pomnikiem przyrody powiedział, że 

harcerze chcą wykupić teren, na którym się on znajduje. Teren wydzieliłby geodezyjnie pan 

Marcin Sznober. 

Wójt powiedział, że właściciel gruntu nie zgadza się na ustanowienie dębu Hollaka 

pomnikiem przyrody. 

Radny Bęben dodał, że nie można wymuszać wykupienia terenu. 

 

 

Ad. pkt. 6. 

1. Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Ostrowach nad Okszą. 
Podinspektor ds. Biura Rady poinformowała, że do Urzędu wpłynął wspólny wniosek Rady 

Pedagogicznej, Rady Rodziców oraz Samorządu Uczniowskiego Zespołu Szkół w Ostrowach nad 

Okszą o nadanie imienia gimnazjum wchodzącego w skład zespołu szkół. Po skompletowaniu 

odpowiedniej dokumentacji został przygotowany ww. projekt uchwały. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie obciążenia części nieruchomości gruntowej stanowiącej 

Zasób Gminy Miedźno, służebnością przesyłu energii elektrycznej na rzecz 

TAURON Dystrybucja S.A. Kraków ul. Jasnogórska 11, Oddział w Częstochowie al. 

Armii Krajowej 5. 
Podinspektor ds. Biura Rady powiedziała, że firma Tauron wystąpiła o ustanowienie służebności 

przesyłu energii. Dodała, że do budżetu gminy wpłynie kwota 936 zł za jej ustanowienie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7  
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 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na rok 

2014 opłat za kształcenie nauczycieli pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 

kształcenia nauczycieli, ustalenia specjalności i form kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane oraz opracowania na rok 2014 planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli . 
Podinspektor ds. Biura Rady powiedziała, że podobna uchwała była podejmowana w zeszłym 

roku. Kwota dofinansowania na jeden semestr wynosi 50% kosztów czesnego, ale nie więcej niż 

1.000,00 zł, a wykaz specjalności wynika z potrzeb szkół. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 163/XXI/2012 Rady Gminy Miedźno 

z dnia 19 czerwca 2012 r. w sprawie podziału gminy Miedźno na okręgi wyborcze, 

ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 
Podinspektor ds. Biura Rady powiedziała, że w związku z nadaniem ulic w Ostrowach nad Okszą 

okręgi wyborcze w Ostrowach zostały uzupełnione o „nowe” ulice. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/XXIII/2012 Rady Gminy 

Miedźno z dnia 20 września 2012 r. w sprawie podziału gminy Miedźno na stałe 

obwody głosowania i ustalenia numerów, granic i siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. 
Inspektor Makles powiedziała, że w obwodach głosowania w Ostrowach nad Okszą dopisano 

utworzone ulice.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

Inspektor Makles powiedziała, że uchwała w sprawie podziału na stałe obwody głosowania była 

podejmowana w 2012 roku. Zmiana ma na celu dostosowanie do stanu faktycznego. 

 

Radny Leśnikowski wrócił na posiedzenie komisji o godz. 13.40. 

 

Radny Bęben zapytał, dlaczego posłowie nie zmienili wyborów do sejmu na okręgi 

jednomandatowe. 

Inspektor Makles odpowiedziała, że była taka propozycja, aby do sejmu były okręgi 

jednomandatowe. Dodała, że w Miedźnie będą 3 komisje obwodowe i będą one obsługiwały 

bardzo dużo osób. Zaznaczyła, że była taka intencja, aby utworzyć tyle obwodowych komisji, ile 

jest okręgów, ale gmina nie ma tylu budynków. 
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6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy 

Miedźno 
Wójt powiedział, że w ramach projekt pn. Ochrona i poprawa stanu wód powierzchniowych  

i podziemnych na terenie Gminy Miedźno poprzez budowę przydomowych oczyszczalni ścieków 

wybudowano przydomowe oczyszczalnie ścieków. W wyniku przeprowadzonych badań 

geologicznych nie wszyscy mieszkańcy mogli skorzystać z projektu, ponieważ wody gruntowe 

były zbyt wysoko. Uchwała ma na celu ułatwienie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

poprzez udzielenie dotacji w wysokości 50% kosztów inwestycji, jednak nie więcej niż  3.000,00 

zł. Zaznaczył, że pierwszeństwo w dofinansowaniu będą miały osoby, które nie mogły skorzystać  

z projektu wymienionego wcześniej. Zakomunikował, że przydomowe oczyszczalnie ścieków 

mogą zostać wybudowane tam, gdzie zezwala na to miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego. 

Skarbnik zgłosiła uwagi do projektu uchwały. Powiedziała, że przekazywanie dotacji przed 

budową przydomowej oczyszczalni nie jest dobrym rozwiązaniem. Dodała, że mieszkaniec po 

okazaniu faktury lub rachunku powinien otrzymać dotację. 

Zaproponowano zmianę zdania pierwszego ust. 3 §4 Regulaminu poprzez zapis: Wysokość 

dotacji, o której mowa w §1, wynosi 50% całkowitych kosztów inwestycji, jednak nie więcej niż 

3.000 zł. 

Radny Bęben zapytał, ile kosztowały przydomowe oczyszczalnie ścieków wybudowane w ramach 

projektu. 

Skarbnik odpowiedziała, że kwota zależała od wielkości przydomowej oczyszczalni ścieków, ale 

średnio wynosiła ok. 10.000,00 zł. 

Projekt uchwały ze zmianą poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 8 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że projekt uchwały dotyczy podziału wolnych środków. Poinformowała, że 

planowane są: dofinansowanie budowy kanalizacji sanitarnej oraz przyłączy, opracowanie 

dokumentacji na budowę kanalizacji w Izbiskach, opracowanie ewidencji dróg gminnych, budowa 

drogi Majowej w Wapienniku oraz do przysiółku Mszyce w Borowej, budowa chodnika  

w Mokrej, opracowanie dokumentacji na drogę Leśną we Władysławowie, budowa ulicy 

Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą, przebudowa drogi Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie, 

organizacja pobytu uczestników programu ARAW, promocja gminy i rekonstrukcję Bitwy pod 

Mokrą, ocieplenie budynku Agronomówki, organizacja festynu w Mokrej oraz przystosowanie 

pomieszczenia na bibliotekę w szkole w Ostrowach nad Okszą. 

Radna Gorzałka zapytała, czy w ewidencji dróg będą opisy tych dróg. m. in. stan techniczny. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że będzie to ewidencja dróg gminnych. Będzie założona karta 

drogi, która będzie określała m. in. jej stan techniczny. 

Radny Bęben zapytał, na jakim etapie jest budowa ulicy Majowej w Wapienniku. Czy grunty pod 

drogę zostały wykupione. Czy jest pozwolenie na budowę. Czy będzie też wybudowany chodnik  

i czy zaplanowane odwodnienie nie spowoduje cofki wody odpadowej na Wapiennik. 

Wójt odpowiedział, że gdyby nie było pozwolenia nie byłoby można wypłacać odszkodowania za 

grunty. 

Zastępca Wójta dodał, że pozwolenie na budowę jest prawomocne i została wszczęta procedura 

odszkodowawcza. 

 

Radny Owczarek opuścił posiedzenie komisji o godz. 13.20. 
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Radny Bęben powiedział, że z wolnych środków powinno zostać wykonane nagłośnienie na Sali. 

Zapytał, dlaczego festyn w Mokrej ma być organizowany z wolnych środków. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że w zeszłym roku festyn się nie odbył. 

Radna Gorzałka zapytała o ocieplenie Agronomówki w Miedźnie.  

Wójt odpowiedział, że skoro ośrodek zdrowia zostanie ocieplony to Agronomówka zostałaby taka 

zaniedbana. 

Radna Gorzałka powiedziała, że w tym roku będzie uroczystość nadania imienia gimnazjum  

w Ostrowach nad Okszą i inne jubileusze, a elewacja szkoły jest taka brzydka. 

Wójt odpowiedział, że Dyrektor Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą ma pozyskać 60.000,00 

zł na ocieplenie budynku. Otrzymał jeszcze 10.000,00 zł podczas styczniowej sesji. Dodał, że 

połowa budynku powinna zostać ocieplona. 

Radny Bęben zapytał, kto zagwarantuje, że chodnik przy ulicy Władysława Jagiełły w Miedźnie 

zostanie wykonany. 

Wójt odpowiedział, że to on będzie przygotowywał budżet na 2015 rok. Zapytał retorycznie „czy 

można iść w innym kierunku niż w tym, do którego została przygotowana dokumentacja?’ 

Radny Bęben zapytał, czy kanalizacja do Izbisk będzie przebiegała ulicą Częstochowską  

w Miedźnie. 

Wójt potwierdził. 

Radna Gorzałka zapytała o budowę ulicy Kasztanowej w Ostrowach nad Okszą. 

Zastępca Wójta odpowiedział, że budowa obejmie odcinek od ulicy Brzeźnickiej do ulicy 

Krótkiej. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że środki ze sprzedaży zlewni mleka zostaną przeznaczone na przebudowę 

ulicy Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie oraz opracowanie dokumentacji technicznej budowy 

chodnika przy ulicy Władysława Jagiełły w Miedźnie.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 4 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 3  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik wyjaśniła, że księgowy Sobański zaplanował budżet jednostek oświatowych „tak, aby 

środków wystarczyło na cały rok”. W związku z tym, że wpłynęła wcześniej nie planowana 

dotacja na przedszkola, kwota 230.753,00 zł z „oświaty” zostanie przeznaczona na przebudowę 

drogi Księżycowej i Szkolnej w Miedźnie. 

Radny Leśnikowski powiedział, że należy zwrócić uwagę jak wygląda ulica Księżycowa  

w Miedźnie, a jak ulica Kasztanowa w Ostrowach nad Okszą. 

Wójt odpowiedział radnemu, że „ulica Szkolna w Miedźnie jest w błocie”. 

Radny Leśnikowski powiedział, że siedzibą gminy jest Miedźno, ale Ostrowy nad Okszą są 

porównywane do Miedźna. 

Wójt powiedział, że na Ostrowy nad Okszą przeznaczono w budżecie 540.000,00 zł (budowa 

ulicy Kasztanowej i modernizacja drogi powiatowej Ostrowy nad Okszą – Nowa Wieś), a na 

Miedźno 440.000,00 zł. 

Radny Leśnikowski powiedział, że gdyby dzielono środki na mieszkańca to najwięcej 

otrzymałoby Miedźno i Ostrowy nad Okszą. 
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Wójt powiedział, że 100.000,00 zł przeznaczono na modernizację drogi powiatowej Ostrowy nad 

Okszą – Nowa Wieś, a 440.000,00 zł na budowę ulicy Kasztanowej. 

Radny Leśnikowski powiedział, że w Miedźnie chodnik przy ulicy Częstochowskiej jest od 

Kołaczkowic do granicy gminy. 

Radna Gorzałka dodała, że „stan dróg w Ostrowach nad Okszą jest, jaki jest”. Dodała, że dużo 

dróg w Ostrowach nad Okszą jest piaszczystych. Oznajmiła, że radny Leśnikowski jest sołtysem  

i przekazuje informacje uzyskane od mieszkańców. 

Radny Leśnikowski powiedział, że ulica Stawowa w Ostrowach nad Okszą jest piaszczysta, ulica 

Kasztanowa jest po budowie kanalizacji i nie ma chodnika. 

Wójt zasugerował radnemu, aby złożył wniosek, z których pieniędzy zabrać i do czego dołożyć. 

Radny odpowiedział Wójtowi, że „to, co zostało zrobione to nikt Wójtowi nic nie zarzuca”. 

Dodał, że będzie budowana kanalizacja przy ulicy Sportowej i Sosnowej w Ostrowach nad Okszą 

to będzie można dołączyć ulicę Tartakową i Akacjową. 

Zastępca Wójta powiedział, że I etap budowy kanalizacji obejmuje tylko ulicę Sosnową  

i Sportową, bo gmina chce wykorzystać pozostałe środki z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 6 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 1  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2014 – 2020. 
Skarbnik powiedziała, że zmiana uchwały obejmuje zmiany wprowadzone w budżecie gminy od 

stycznia do chwili obecnej. Dodała, że załącznik nr 1 do uchwały zawiera wszystkie 

dotychczasowe zmiany, załącznik nr 2 nie uległ zmianie. Zasygnalizowała, że po sesji  

w przypadku innych zmian w budżecie załącznik nr 1 zostanie zaktualizowany. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Nr 285/XXXVIII/2014 Rady Gminy 

Miedźno z dnia 25 lutego 2014 r. 

Skarbnik powiedziała, że uchwała była podejmowana na poprzedniej sesji. Dodała, że 

Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła uwagę, że w tabeli przy każdym wyszczególnieniu 

powinna być wpisana kwota. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2014 roku. 

Skarbnik powiedziała, że taki program jest przyjmowany przez radę co roku. Kwota 

przeznaczona na realizacje programu na ten rok wynosi 25.000,00 zł. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 7 radnych w tym:  
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 głosów „za”    - 7 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Skarbnik powiedziała, że na sesji może zostać wprowadzony jeszcze jeden projekt uchwały. 

Wyjaśniła, że budżet przewidywał nadwyżkę, ale po rozdysponowaniu wolnych środków 

powstanie deficyt i zmianie będzie musiał ulec limit, który został określony w budżecie na 

2014 rok. 

 

Ad. pkt. 6. 

Radny Wąs powiedział, że koło pomnika w Mokrej powinien być znak informujący  

o ograniczonej możliwości przejazdu pod mostem. Dodał, że samochody ciężarowe wjeżdżają 

w drogę, a później się wycofują, bo nie mogą pod nim przejechać. 

Wójt powiedział, że znaki są, ale przy drodze powiatowej Kłobuck - Zawady, a przy drodze 

Mokra - Miedźno nie ma. 

Radny Wąs powiedział, że teren koło pana Kleszcza w Mokrej powinien zostać wyrównany. 

Dodał, że rów koło pana Tulejko zarósł i należałoby go udrożnić. 

Wójt odpowiedział, że rozpozna sprawy, o których mówił radny. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant        Przewodnicząca Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś       Budżetu, Oświaty, Kultury 

         i Zdrowia 

         (-) Janina Antczak 

 

 


